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L'Ajuntament de Castellar celebra el primer Ple ordinari del
mandat 2007-2011

Dimecres 25 de juliol de 2007
Ca l'Alberola va acollir ahir al vespre el primer Ple ordinari del nou mandat, després
que el passat 3 de juliol tingués lloc el Ple d'autoorganització de l'Ajuntament. Amb
l'objectiu de "continuar sent un municipi pilot en noves tecnologies", tal i com
va explicar el regidor de Societat del Coneixement, Óscar Lomas, un dels punts de
l'ordre del dia va ser la proposta d'adhesió de l'Ajuntament al Conveni marc de
col·laboració entre el Departament de Governació i Administracions Públiques de la
Generalitat de Catalunya, el Consorci Localret i el Consorci Administració Oberta
Electrònica de Catalunya (AOC). Aquest conveni pretén impulsar i desenvolupar la
interoperabilitat dels sistemes d'informació de les administracions catalanes i, per
tant, "permetrà fer intercanvis telemàtics i de dades entre les diferents
administracions", va apuntar Lomas. CiU i ERC van celebrar l'adhesió a aquest
conveni. El regidor de CiU Jordi Roman va considerar que "és positiu tot el que
permeti facilitar la gestió dels tràmits als ciutadans", mentre que Jordi
Permanyer (ERC) va valorar molt positivament "que es faci un pas més en la
modernització, cooperació de les administracions i intercanvi d'informació".
La proposta es va aprovar per unanimitat de tots els grups municipals (PSC, CiU,
L'Altraveu i ERC). També es van portar a terme les aprovacions definitives del
projecte de reparcel·lació de la Unitat 2 del Pla Especial de Ca n'Avellaneda, que
"es deriva del Pla Parcial d'Ordenació del Club Esportiu de Ca n'Avellaneda",
segons que va recordar el regidor d'Urbanisme, Aleix Canalís (PSC), i dels seus
Estatuts i Bases de Compensació. Ambdós punts es van aprovar amb els vots
favorables dels regidors del PSC, CiU i ERC i les abstencions dels representants de
L'Altraveu. Gemma Ubasart, regidora de L'Altraveu, va explicar que "ens abstenim
estem en contra de la proliferació d'edificacions a les urbanitzacions". El
mateix resultat va obtenir el següent punt de l'ordre del dia, consistent en l'aprovació
definitiva del projecte de reparcel·lació del carrer de Doctor Trueta número 2, "un
projecte iniciat durant l'anterior legislatura i que té per objecte la
revalorització de la finca", va detallar Canalís. El Ple celebrat ahir incloïa en el
seu punt 7è l'aprovació dels Comptes Generals de l'exercici 2006 i la seva
transmissió a la Sindicatura de Comptes per tal que aquesta realitzi la fiscalització
externa de la Corporació. El regidor de L'Altraveu, Francesc Centeno, va anunciar
que el seu grup votaria en contra de la proposta, "perquè aquests comptes
corresponen a un període de no responsabilitat de L'Altraveu i perquè no
tenim garantia que no hi hagi cap irregularitat". Centeno va afegir que
"esperem que el resultat de l'informe econòmic que ha de fer la Diputació ens
doni informació sobre l'estat real dels comptes de l'Ajuntament". En aquest
sentit, l'alcalde de Castellar, Ignasi Giménez (PSC), va manifestar que "la
transparència és un dels compromisos de l'equip de govern, i és per això que
farem públic l'informe econòmic que ha de realitzar la Diputació". Finalment,
aquest punt de l'ordre del dia es va aprovar amb els 19 vots a favor de PSC, CiU i
ERC i els 2 vots en contra de L'Altraveu. Amb el mateix resultat a la votació es va
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aprovar el reconeixement extrajudicial de crèdits per un total de 85.247,84 euros,
"en qualitat de despeses que no corresponen a aquest exercici però que
s'hauran de consignar pressupostàriament en els exercicis de 2007 i de 2008",
va explicar el regidor del PSC Óscar Lomas. L'import correspon a factures sobre
prestacions de serveis, subministraments i treballs diversos acreditats per diferents
proveïdors. Lomas va afegir que "l'aprovació d'aquest reconeixement al Ple és el
pas previ pel just pagament d'aquestes factures". Gemma Ubasart va expressar
alguns dubtes que sobre aquest tema s'han generat al seu grup municipal: "un d'ells
és per què no hi havia consignació al pressupost de 2006 per a despeses
sobrevingudes, i l'altre per què no es van aturar aquestes despeses si no hi
havia consignació". Centeno va afegir que "per poder fer una despesa cal que hi
hagi consignació pressupostària". Per la seva banda, la regidora de CiU Montse
Gatell va defensar l'honorabilitat de l'anterior equip de govern i va remetre totes
aquestes qüestions "a l'informe de la Sindicatura de Comptes", mentre que
l'alcalde de Castellar, Ignasi Giménez, va considerar necessari fer el pagament
d'aquestes factures, seguint el "compromís de responsabilitat adoptat per aquest
equip de govern". D'altra banda, es va aprovar per unanimitat la contractació d'una
operació financera que consisteix "a intercanviar un tipus variable per un tipus
fix, amb l'objectiu no de guanyar diners sinó de no perdre'n", va manifestar
Lomas. Aquest punt també incloïa l'autorització a l'alcalde per seleccionar l'entitat
financera que ofereixi millors condicions i per signar el contracte que es consideri
més adient pels interessos de l'Ajuntament. Els següents dos punts de l'ordre del dia
del Ple no se sotmetien a votació sinó que tenien un caràcter purament informatiu.
En primer lloc, l'alcalde va informar de l'adopció per part d'ell mateix i de tot l'equip
de govern "d'un codi del bon govern, que és un pacte entre el poder públic i la
ciutadania". Aquest codi, tal i com va explicar Giménez, s'adopta amb la intenció
que "més enllà de les normes, el nostre comportament s'inspiri en un caràcter
ètic i moral, i que els interessos generals s'assegurin per sobre dels personals".
El regidor Lluís López (CiU) va qualificar aquest compromís de "declaració de
principis i bones voluntats, però és un codi que no obliga a res, que no parla de
conseqüències derivades del seu incompliment i que no inclou els altres
membres del consistori". A més, segons López, "tot el que diu aquest codi ja
està reflectit al Reglament Orgànic Municipal (ROM)". En la mateixa línia es va
expressar el regidor Jordi Permanyer que, a més, va dir que ERC troba a faltar "que
es digui que s'executaran i respectaran les decisions que s'aprovin al Ple". Per
la seva banda, Ubasart va manifestar que "l'aprovació d'aquest decàleg ens
sembla una mesura positiva, i és important, però també ho és fer-lo complir".
Ignasi Giménez va tancar el debat explicant que "el compromís del nostre grup és
complir i fer complir aquest codi", i deixant la porta oberta perquè la resta de
grups municipals s'hi puguin sumar. L'altra informació facilitada per l'equip de
govern versava sobre el procés de participació i enquesta ciutadana sobre l'edifici de
la plaça Major que tindrà lloc a Castellar del Vallès durant els dies 21 al 23 de
setembre. El regidor de Projectes Estratègics i Comunicació, Pepe González (PSC)
va explicar quines són les dues opcions que es portaran a votació: "reduir les
dimensions i l'impacte visual de la darrera planta o deixar l'edifici amb les
dimensions actuals, segons el projecte original". González també va apuntar quin
és l'estat actual del finançament de la plaça, incidint en el fet que "per fer front al
total de la despesa, faltarien prop de 7 milions d'euros". El regidor de
L'Altraveu, Francesc Centeno, va qualificar "d'escandalosa" aquesta xifra, mentre
que Oriol Papell (ERC) va dir que l'enquesta ciutadana respon a la voluntat de
l'equip de govern "de fer front a una promesa electoralista i d'eludir la
responsabilitat de governar". En relació a l'enquesta, Gatell va criticar el fet que
"l'equip de govern s'hagi manifestat neutral", i també que "unilateralment
s'hagi decidit que no s'enderrocarà la darrera planta de l'edifici de la plaça



Major". González també va anunciar que, tot i que a l'enquesta hi podran participar
totes les persones de més de 16 anys, "es farà un procés paral·lel de consulta
entre els infants de 12 a 16 anys", una mesura recollida a partir d'una proposta de
L'Altraveu. El Ple va finalitzar amb una proposta que va presentar el grup municipal
d'ERC, respecte de la possible arribada del tren a Castellar i l'ampliació de la
carretera B-124. Jordi Permanyer va proposar que "es creï una comissió per
tractar aquests temes, que són vitals i urgents". L'alcalde de Castellar, Ignasi
Giménez, va respondre que "l'equip de govern ja està treballant en aquest temes,
però no hi ha cap problema a consensuar estratègies conjuntes al respecte".
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